
Burmistrz  
z młodzieżą

Burmistrza Witolda Namy-
ślaka odwiedzili uczniowie 
Powiatowego Centrum 
Edukacyjnego w Lęborku – 
uczestnicy ogólnopolskiej 
olimpiady „Zwolnieni z teo-
rii”. Młodzież z PCE realizuje 
dwa projekty: „Ja i autyzm”, 
w który zaangażowani są: 
Zuzanna Michalak – liderka 
projektu, Aleksandra Pioch, 
Zosia Różewska, Kacper 
Treder i Wiktor Łukaszuk 
oraz „Plastic Zer0 Waste” z 
zespołem projektowym w 
składzie: Aleksandra Migel 
– liderka projektu, Tomasz 
Kuczkowski, Oliwia Koral, 
Wiktoria Kozłowska i Oliwier 
Sieradzki. Pracę zespołów 
projektowych wspiera i ko-
ordynuje nauczycielka Ire-
na Małachowicz. Młodzież 
wystąpiła do burmistrza o 

objęcie patronatem realizo-
wanych przez nich działań i 
prośba ta została rozpatrzo-
na pozytywnie. 
W projekcie dotyczącym au-
tyzmu celem jest rozszerze-
nie wiedzy i zmiana nasta-
wienia społecznego, głównie 
wśród młodzieży do osób 
dotkniętych problemami 
ze spektrum autyzmu. Pro-

jekt przewiduje spotkania w 
szkołach i   kampanię infor-
macyjną w social mediach. 
Projekt „Plastic Zer0 Waste” 
dotyczy szeroko pojmowa-
nego problemu obecno-
ści plastiku w ekosystemie  
oraz nauki segregacji odpa-
dów i zastępowanie plastiku 
wielorazowymi zamiennika-
mi. 
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Rozmowa z Wójtem Gminy Cewice  
- Jerzym Bańka

Jak podsumuje Pan  
swoją kadencję? Co 
udało się zrealizować 
w Gminie Cewice przez 
ostatnie 5 lat?

Kończąca się kadencja 
to bardzo intensywny 
czas realizowania wie-
lu ważnych inwestycji. 
Jedną z  głównych jest 
rozbudowa Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego 
w  Siemirowicach. To za-
danie wielokrotnie było 
przekładane i  wydawało 
się niemożliwe do zreali-
zowania, jednak dzięki 
pozyskanemu dofinan-
sowaniu jest w trakcie re-
alizacji. Mieszkańcy przez 
wiele lat czekali na budo-
wę dróg gminnych np. 
Osiedle Młodych w Cewi-
cach ponad 30. 
W latach 2018-2023 kwo-
ta wydatków inwestycyj-
nych to aż 57milionów 
złotych, z  czego ponad 
42 mln zł to środki pozy-
skane z  różnych źródeł. 

To jest niekwestionowa-
ny rekord, który pozwo-
lił na realizację zadań 
budżetowych, o  których 
mieszkańcy domagali się 
na każdym spotkaniu. In-
westowaliśmy nie tylko 
w wodociągi, kanalizacje, 
drogi, chodniki, oświetle-
nie, co dla wielu miesz-
kańców jest sprawa 
priorytetową, ale rów-
nież w  budowę świetlic 
wiejskich, ścieżek rowe-
rowych i  wielu, wielu in-
nych. Zapraszam do za-
poznania się biuletynem 
Gminy Cewice dostęp-
nym również na stronie 
internetowej www.cewi-
ce.pl/biuletyn.

Dla wielu włodarzy  
w całej Polsce oświata 
spędza sen z powiek.  
Poczynając od zbyt ni-
skiej subwencji oświato-
wej. Jak pan ocenia roz-
wój oświaty na terenie 
gminy?

W  gminie jest 7 szkół 
szkoły podstawowych, 
5 publicznych i  2 nie-
publiczne. Utrzymanie 
takiej ilości szkół to dla 
budżetu gminy duże wy-
zwanie, jednak wszyst-
kie były remontowane 
i  doposażane. Jak już 
wspomniałemw roku 
2023przystąpiliśmy do 
rozbudowy szkoły w Sie-
mirowicach. Wykona-
liśmy nową elewację 
budynku szkoły w  Prze-
rytem. Przebudowaliśmy 
cześć pomieszczeń szkol-
nych przeznaczonych na 
funkcjonowanie przed-
szkola w  budynkach Ze-
społu Szkół w  Cewicach. 
Przebudowaliśmy ko-
tłownię i  wymieniliśmy 
piec w  budynku Szkoły 
Podstawowej w  Łebuni, 
w  Maszewie Lęborskim 
i w Przerytem. 
Jesteśmy w  trakcie ter-
momodernizacji budyn-
ku Szkoły Podstawowej 
w  Maszewie Lęborskim 
i  w  Łebuni. W  Zespole 
Szkół w  Cewicach pla-
nujemy wymianę źródeł 
ciepała na zeroemisyj-
ne, montaż rekuperacji, 
wentylatorów mecha-
nicznych i  instalacji foto-
woltaicznej. Doposażamy 
szkoły w pomoce dydak-
tyczne, sprzęt kompute-
rowy, książki w  ramach 
różnych przedsięwzięć 
np. Laboratoria Przyszło-
ści, Zdalna Szkoła+., Ak-
tywna Tablica. Wyposa-
żyliśmy szkoły w  podłogi 
interaktywne.

Od dłuższego czasu 
borykacie się z nielegal-
nym wysypiskiem śmieci  
w Kamieńcu. Jak widzi 
Pan rozwiązanie tego 
problemu?

Nie spocznę póki go nie 
rozwiążę. Wykorzystuję, 
wszystkie możliwe narzę-
dzia, aby doprowadzić 
do jego usunięcia. Roz-
mawiam z  każdym, kto 

może mi pomóc. Wnio-
skowałem do Premiera, 
do Ministerstwa Klima-
tu, Głównego Inspektora 
Ochrony Środowiska. Kil-
ka razy zwracałem się na 
piśmie do ówczesnego 
Pana wojewody pomor-
skiego. Niestety nigdy nie 
dostałem odpowiedzi. Po 
spotkaniu z  Panem Mi-
nistrem Ozdobą w  Mini-
sterstwie Klimatu miałem 
cień nadziei, że sprawa 
ruszy z  miejsca, nieste-
ty skończyło się tylko na 
obietnicach. W  ostatnim 
czasie spotkałem się 
z nową Panią Wojewodą 
Beatą Rutkiewicz. Pani 
Wojewoda zapewniła 
mnie, że problem składo-
wiska w  Kamieńcu trak-
tuje jako priorytetowy. 
Na chwilę obecną zleci-
liśmy ponowną wycenę 
kosztów usunięcia nie-
legalnego składowiska 
i przedstawimy te koszty 
Pani Wojewodzie.

Powiedział Pan, że inwe-
stycje drogowe  
dla mieszkańców są 
bardzo ważne. Spo-
ro pracy chyba czeka 
gminę w tym temacie? 
Jakie plany remontowo-
-inwestycyjne czekają 
mieszkańców  
w najbliższym czasie?

W  ostatnich latach duże 
wydatki stanowiły m.in.
na budowa dróg i  chod-
ników na terenie całej 
Gminy. Nasza gmina roz-
budowuje się w  każdym 
kierunku,co jest bardzo 
pozytywne, ale i  niesie 
za sobą ogrom potrzeb. 
Myślę, że jeszcze długie. 
lata miną, zanim bę-
dziemy mogli zapewnić 
infrastrukturę drogową 
w  miejscach gdzie jest 
to konieczne. Pewnych 
spraw nie narobimy, ale 
dołożymy wszelkich sta-
rań, aby kontynuować 
te działania. W  ostatnim 
czasie pozyskaliśmy ko-

lejne dofinansowanie na 
budowę dróg gminnych 
w  miejscowości Cewice 
ul. Myśliwska, Topolowa 
i  Spokojna. W  najbliż-
szym czasie planujemy 
przebudowę ul Drew-
nianej w  Maszewie Lę-
borskim, budowę dróg 
w  Łebuni ul. Spokojna 
i  Rodzinna, przebudowę 
drogi gminnej w Krępko-
wicach i Unieszynie. Cały 
czas modernizujemy dro-
gi transportu rolnego Nie 
możemy zapominać, że 
współfinansujemy dro-
gi powiatowe. W  ostat-
nich latach udzieliliśmy 
dotacji na przebudowę 
drogi powiatowej w miej-
scowości Siemirowice, 
w  m.Pogorzelice do m. 
Unieszyno, w  m. Dziech-
no, w m Karwica Lesiaki. 
W najbliższym czasie pla-
nujemy udzielenie do-
tacji na drogę i  chodnik 
przy drodze powiatowej 
ul. Wichrowej w  Cewi-
cach. W  ubiegłym roku 
negocjowałem z  Panem 
Marszałkiem Mieczysła-
wem Strugiem odnośnie 
remontu drogi nr 212 na 
odcinku Cewice –Kamie-
niec. Mam zapewnienie 
na piśmie o realizacji re-
montu w roku bieżącym.

Widać, że inwestujecie 
w ścieżki rowerowe, 
czy planujecie kolejne 
odcinki?

Ścieżki rowerowe cieszą 
się ogromnym zaintere-
sowaniem mieszkańców 
i  widzimy potrzebę ich 
kontynuacji. Aktywność 
fizyczna niesie za sobą 
dużo korzyści dla nasze-
go zdrowia i samopoczu-
cia. W  2023 roku przy-
stąpiliśmy do Związku 
Powiatowo-Gminnego 
aby wspólnie z Powiatem 
i  innymi Gminami reali-
zować projekt budowy 
ścieżek rowerowych, któ-
ry połączy nas z  Lębor-
kiem.

Mówił pan o zdrowiu 
mieszkańców. Jak  
pan widzi  
inwestowanie  
w zdrowie?

W ostatnim czasie doko-
naliśmy termomoderni-
zacji obiektu i  remontu 
korytarzy w  budynku 
w  którym świadczona 
jest opieka zdrowotna. 
W  planach budżetowych 
mamy również zagospo-
darowanie terenu wokół 
Ośrodka Zdrowia.
Zależy mi również na 
udostępnieniu miesz-
kańcom takiej infra-
struktury, która umoż-
liwi im podejmowanie 
aktywności fizycznej. Na 
terenie gminy mamy si-
łownie zewnętrzne, wy-
posażone w  urządzenia 
do ćwiczeń na powietrzu. 
Doposażyliśmy również 
siłownię wewnętrzną 
w  Cewicach. W  ostatnim 
czasie powstała Otwarta 
Strefa Aktywności w  Sie-
mirowicach. W Cewicach 
powstał Skatepark. Inwe-
stujemy w  place zabaw, 
doposażamy, wymienia-
my urządzenia, co miało 
miejsce w Łebuni i Siemi-
rowicach.W  Szkole Pod-
stawowej w  Łebuni był 
realizowany projekt Lo-
kalny Animator Sportu, 
który służył upowszech-
nianiu aktywności fizycz-
nej i sportu wśród dzieci 
i  młodzieży. Niedawno 
z  wnioskiem o  budowę 
placu zabaw wystąpili 
mieszkańcy Osiedla Mło-
dych w  Cewicach i  uzy-
skali pozytywną opinie 
komisji infrastruktury.

Biorąc pod uwagę opinie 
komisji, nasuwa się  
kolejne pytanie. Jak  
ocenia Pan współpracę  
z Radnymi?

Mogę jednoznacznie 
stwierdzić, iż to wszystko, 
czego w ostatniej kaden-
cji dokonaliśmy jest na-
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Uroczyste przekazanie Wozu  
strażackiego Strażakom z Łebuni 

1,17 mln zł kosztował nowy średni pojazd ratowniczo-gaśniczy, o 
jaki wzbogacili się strażacy z OSP w Łebuni. Chociaż auto przyje-
chało jeszcze w styczniu br, w minioną sobotę nastąpiło oficjalne 
jego przekazanie. Była też okazja, by podziękować wszystkim, któ-
rzy do zakupu nowego wozu bojowego się przyczynili, a oprócz 
formalnych instytucji, była to ogromna grupa reprezentująca lo-
kalną społeczność.

Całkowity koszt zaku-
pu to 1.177.110,00 zł. 
Gmina Cewice wyłożyła 
577.110,00 zł, Starostwo 
Powiatowe w Lęborku 

150 tys. zł. 350 tys. zł. do-
łożyły: Ministerstwo Kli-
matu i Środowiska, Naro-
dowy Fundusz Ochrony 
Środowiska i Gospodarki 

Wodnej oraz Wojewódz-
ki Fundusz Ochrony Śro-
dowiska i Gospodarki 
Wodnej w Gdańsku. Spo-
łeczność Łebuni samo-
dzielnie zorganizowała 
100 tys. zł., które zebrała 
w wyniku różnych akcji 
celowych i festynów.
- Rzeczy niemożliwe sta-
ją się możliwe – mówił 
wójt Gminy Cewice Jerzy 
Bańka – Jeszcze rok temu 
zakup tego samochodu 
był marzeniem. Później 
pojawiła się możliwość 
pozyskania 350 tys. zł. 
z Narodowego Fundu-
szu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej. 
Wówczas strażacy za-
deklarowali, że będą się 
starali pozyskiwać resztę 
potrzebnych pieniędzy. 
Ich działania i spontanicz-
ne, pełne zaangażowania 
wsparcie społeczeństwa 
Łebuni zmotywowały 
mnie i wyzwoliły prze-
konanie, że to może się 
udać. Organizowane fe-
styny ze zbiórką środ-
ków, zrzutka internetowa 
sprawiły, że pojawiły się 
pierwsze środki. Zastuka-
łem do drzwi starostwa i 
do Marszałka Wojewódz-
twa – nie odmówili po-
mocy. Dziękuję Radzie 
Powiatu i staroście Alicji 
Zajączkowskiej, wdzięcz-
ny jestem za pomoc rad-
nej sejmiku Iwonie Mie-
lewczyk, przewodniczącej 
Komisji Budżetu Sejmiku. 
Chylę czoła przed spo-
łecznością Łebuni i gminy 
Cewice, bo to co państwo 
zrobili, to ogromny wy-
czyn na skalę kraju.
Nowy pojazd dla OSP 
Łebunia to średni samo-
chód ratowniczo - ga-
śniczy VOLVO FLD3C FL 
– GBA 4.2/25 z napędem 
4×4, zbiornikiem wodny o 
pojemności 4200l, zbior-
nikiem środka pianotwór-
czego - 500 l, autopom-
pą marki Rosenbauer  
NH25 o wydajności 
2500l/min, pneumatycz-
nym masztem oświe-
tleniowym, wyciągarką 
o uciągu 8 ton (Dragon 
Winch), posiada też dwie 
nasady tłoczne (75 mm) 
i dwie nasady zasilające 
(75mm).

szym wspólnym dziełem. 
Bez dobrej współpracy 
i  zaangażowania nie by-
łoby takich rezultatów. 
Nie zawsze we wszystkim 
się zgadzaliśmy, co było 
przyczyną wielu dyskusji, 
lecz potrafiliśmy wypra-
cować konsensus. Wielu 
z  nich to doświadczeni 
samorządowcy. Tu rów-
nież chciałbym zwrócić 
uwagę na dobrą wolę 
współpracy z  Sołtysami. 
Dzięki ich cennym uwa-
gom i  spostrzeżeniom 
zostało zrealizowanych 
wiele kluczowych zadań. 
Oczywiście muszę tu 
wspomnieć o  pracowni-
kach urzędu, którzy doło-
żyli wszelkich starań, aby 
przedsięwzięcia były re-
alizowane, za co bardzo 
dziękuję. 

Ostatnio został zakupio-
ny nowy samochód dla 
OSP w Łebuni. Jak widzi 
Pan dalszy rozwój OSP 
na terenie Gminy?

Na terenie Gminy Ce-
wice funkcjonują 3 jed-
nosteki OSP. Co roku, 
doposażamy jednostki 
w  nowy sprzęt. Inwestu-
jemy w  OSP, gdyż mam 
świadomość, że bez tej 
formacji trudno mówić 
o  skutecznym reagowa-
niu w  sytuacjach kry-
zysowych na terenach 
wiejskich. Naszym naj-
większym osiągnięciem 
był zakup nowego śred-
niego wozu bojowego dla 
OSP Łebuni W  budżecie 
gminy na ten rok zapla-
nowany jest projekt roz-
budowy remizy strażac-
kiej w Łebuni.

Czy upatruje Pan  
szanse w budowie  
obwodnicy S6?

Budowa drogi s6 to per-
spektywa dla naszej 
GMINY i  jej mieszkań-
ców. Lepsza komunikacja 
z  Trójmiastem, to lepsze 
możliwości prowadzenia 
biznesu, znalezienia pra-
cy, inwestowania w teren 
naszej gminy. 

Panie Wójcie Gmina 
Cewice jest pierwsza 
gminą w Powiecie Lębor-
skim, w której powstało 
kolumbarium. Czy ta 
inwestycja wg Pana była 
zasadna?

Oczywiście, że była za-
sadna. Projekt kolum-
barium i  pozwolenia na 
budowę Rada Gminy za-
akceptowała w  poprzed-
niej kadencji. Ostateczny 
termin realizacji zadania 
przypadł na 2022r. Na 
rozbudowę cmentarza 
komunalnego pozyska-
liśmy grunt od KOWR. 
Warunkiem bezpłatnego 
utrzymania tego terenu 
była rozbudowa cmen-
tarza. W  przypadku za-
niechania realizacji tego 
zadania, cofnięto by nam 
pozwolenie na dalsze 
użytkowanie cmentarza. 
Na realizację tego za-
dania przeznaczyliśmy 
środki finansowe zaosz-
czędzone z  inwestycji 
w  ramach „Polskiego 
Ładu”. 

Jakie wyzwania  
stoją przed gminą?

 Przed nami jest ich bar-
dzo wiele. Ubolewam, 
że budżet gminy nie 
pozwala na realizację 
wszystkich planów i  za-
mierzeń. Pozyskiwanie 
środków zewnętrznych 
otwiera jednak wiele 
możliwości. Mamy za-
planowanych wiele in-
westycji infrastruktury 
technicznej tj. wodociągi, 
kanalizacja, drogi, chod-
niki, oświetlenie. Dużym 
wyzwaniem będzie budo- 
wa nowych studni głębi- 
nowych, hydroforni i sta- 
cji uzdatniania wody. 
Również bardzo ważnym 
zadaniem jest budowa 
budynku magazynowo-
-garażowego w Cewicach, 
na którą otrzymaliśmy 
dofinansowanie w  kwo-
cie 3,5 mln. zł. 
Planujemy zakup odpo-
wiedniego sprzętu, który 
w  okresie zimowym za-
pewni naszym mieszkań-
com bezpieczne warunki 
na drogach i chodnikach. 
Ostatnia zima pokaza-
ła, że nasze zasoby są 
niewystarczające. Inwe-
stycje są bardzo ważne, 
ale istotną sprawą jest 
też wspieranie lokalnych 
inicjatyw, wydarzeń kul- 
turalnych czy sporto-
wych. Dzięki nowo po-
wstałym świetlicom 
wiejskim oraz tym, które 
planujemy budować ich 
realizacja będzie jeszcze 
lepsza.

Fot. Marta Parczewska - Wołocznik

Fot. Marta Parczewska - Wołocznik
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Rewitalizacja 
„Parku Żeroma” 

Inicjatywa pod nazwą „Park Żeroma” jest 
rezultatem projektu zgłoszonego do Bu-
dżetu Obywatelskiego w Lęborku przez 
młodzież oraz nauczycieli szkoły. 

Dzięki zaangażowaniu 
społeczności lokalnej, 
miasto zobowiązało się 
do przeznaczenia kwo-
ty 200 tysięcy złotych na 
ten cel. Zadanie zostanie 
dofinansowane kolejnymi 
200 tysiącami z budżetu 
Starostwa Powiatowego. 
Projekt rewitalizacji za-
kłada odnowienie terenu 
za budynkiem LO 1. Po-
wstanie zielona, przyjazna 
przestrzeń do rekreacji 
i edukacji, otwarta dla 
mieszkańców Lęborka. W 
ramach realizacji plano-
wane jest m.in. utwardze-
nie części terenu, montaż 
ławek i oświetlenia, odno-

wienie nawierzchni oraz 
postawienie altany. Do-
datkowo, teren zostanie 
ozdobiony nowymi krze-
wami, kwiatami, a także 
obsiany świeżą trawą. 
Przy wejściu do parku zo-
stanie umieszczona tabli-
ca informacyjna, prezen-
tująca historię szkoły i jej 
znaczenie dla społeczno-
ści lokalnej.Rewitalizacja 
„Parku Żeroma” to nie tyl-
ko odnowienie przestrze-
ni, ale także inwestycja w 
rozwój społeczności  lokal-
nej, poprzez zachęcenie 
mieszkańców do aktywne-
go korzystania z miejskich 
terenów zielonych.
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KANDYDAT NA  
WÓJTA GMINY CEWICE 

Jerzy 

BAŃKA
KWW INICJATYWA SAMORZĄDOWA GMINY CEWICE

PRACA, NIE OBIETNICE

Sfinansowano przez KWW Inicjatywa Samorządowa Gminy Cewice

Marzena RECLAF 

Okręg nr 1 
CEWICE

Okręg nr 7 
MASZEWO 
LĘBORSKIE

Zbigniew TRYBA

Okręg nr 4 
CEWICE

Anna KUBICA 

Okręg nr 15 
POPOWO, 
DZIECHNO, 
OKALICE

Mariola DZIENISZ

Okręg nr 9 
SIEMIROWICE

Hania PŁOTKA 

Okręg nr 13 
ŁEBUNIA

Mateusz GELLERT

Okręg nr 3
CEWICE

Maria BACHAN 

Okręg nr 5 
UNIESZYNO, 
UNIESZYNKO 
OSKOWO

Michał GRYBISZ 

Okręg nr 2 
CEWICE

Wiesiek KELLER 

Okręg nr 11 
BUKOWINA

Mariola SZYCA

Okręg nr 6 
MASZEWO
LĘBORSKIE

Kasia DRYWA

Okręg nr 12 
BUKOWINA

Wioletta BIANKOWSKA

Okręg nr 10 
SIEMIROWICE

Daniel WASIELEWSKI

Okręg nr 14 
OSOWO 
LĘBORSKIE, 
MALCZYCE, 
OSOWIEC

Mariola MYSZK

Herbert ROSIN

Okręg nr 8 
PIESKI
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Delikatesy Centrum Cewice, ul. Witosa 45
Zapraszamy serdecznie do naszego nowego sklepu Delikatesy Centrum,  

który znajduje się w Cewicach przy ulicy Witosa 45 
i jest otwarty na nowo od 16 grudnia 2023 roku. 

Zanurz się w świecie świeżości i wysokiej jakości produktów, które specjalnie  
dla Ciebie wybraliśmy. Odkryj bogactwo świeżych warzyw, owoców oraz lady mięsno- 

-wędliniarskiej. Nasz sklep oferuje pyszne produkty spożywcze, które sprawią,  
że Twoje zakupy staną się prawdziwą przyjemnością. Nasi pracownicy służą pomocą  

i chętnie pomogą w doborze asortymentu. Przyjdź i dołącz do naszej społeczności  
klientów! Jako nowi właściciele chcemy dać się Państwu poznać i pokazać naszą  

otwartością na wszelkie sugestie.
Handel to nasza pasja - jesteśmy właścicielami kilku sklepów  

pod logo Delikatesy Centrum i każde doświadczenie buduje nas bardziej.

Przyjdź, sprawdź! Daj się zaskoczyć!

Z okazji Świąt Wielkanocnych chcielibyśmy  
Wszystkim naszym Klientom złożyć szczere  

życzenia pokoju, wiary i miłości. By nadchodzący  
czas był przepełniony czasem z rodziną, który doda sił i 

zmotywuje do podejmowania kolejnych wyzwań,  
a nadchodząca wiosna wypełni słońcem  

Państwa życie osobiste i zawodowe.

 Wójt Gminy Cewice
  Jerzy Bańka 

Przewodniczący 
Rady Gminy Cewice 

 Wiesław Keller 

Zdrowych, pogodnych Świąt Wielkanocnych, 
pełnych wiary, nadziei i miłości. 

Radosnego, wiosennego nastroju, 
serdecznych spotkań w gronie rodziny i wśród przyjaciół. 

Niech ten szczególny czas będzie dla wszystkich 
okresem zadumy, wyciszenia i wzajemnej życzliwości. 

Wesołych Świąt Wielkanocnych



Kandydat na Burmistrza Miasta Lęborka

Witold
NAMYŚLAK

1

Krzysztof SIWKA
kierownik Działu Technicznego SPS ZOZ 

w Lębork, pasjonat historii, były długoletni 
Komendant Hufca ZHP

1

Krzysztof ŚWIĄTCZAK
wykształcenie wyższe - administracja pu-

bliczna, emerytowany Komendant Powiatowy 
Policji, zainteresowania - sport, podróże

6

Marzena ENGEL
mgr politologii, Prezes Regionalnego Cen-
trum Młodzieży, pedagog, wychowawca, 
doświadczony pracownik samorządowy

6

Elżbieta WYSOCKA
emerytowany pedagog, działaczka Klubu 

Spółdzielni Mieszkaniowej, Klubu Ligi Kobiet 
Polskich oraz Stowarzyszenia Diabetyków

2

Teresa SZCZEPAŃSKA
dyrektor MDK, kierownik zespołów Luz i La 
Danza Antica, instruktor teatralny i nordic 

walking, ekolog, magister biologii

2

Marek RICHERT
lęborczanin od urodzenia, radny 

Rady Miejskiej w latach 2010-2014

7

Robert SYNAKOWSKI
absolwent Prawa w Biznesie na Uniwersy-

tecie WSB Merito w Gdańsku, dyrektor biura 
senatorskiego, koordynator wolontariatu

7

Tadeusz MIKOŁAJCZYK
przedsiębiorca, mgr inż., specjalista 

odnawialnych źródeł energii

3

Katarzyna WILMONT
mgr pedagogiki, nauczyciel wychowania 
fi zycznego, nauczania zintegrowanego, 

instruktor fi tness, działaczka charytatywna

3

Marek WOŹNIAKOWSKI
mgr fi lologii angielskiej, instruktor
żeglarstwa, prezes Stowarzyszenia 

Młodzież Muzyka Morze

8

Marcin GRUDZIŃSKI
mgr politologii, przedsiębiorca, trener 

- wychowawca młodzieży, promotor sportu

4

Mirosław RYBICKI
mgr inż. rolnictwa, emeryt, miłośnik 

lasów i ogrodów, ceni  ład i porządek

4

Irena MAŁACHOWICZ
absolwentka Akademii Morskiej w Gdyni, mgr 

ekonomii - zarządzanie przedsiębiorstwem, pra-
cuje jako nauczycielka w dawnej „budowlance”

5

Grażyna PEKROL
mgr ekonomii o spec. z zakresu 

zarządzania, ubezpieczeń społecznych 
i prawa podatkowego

5

Beata GOŁOJUCH
sekretarz Zarządu Stowarzyszenia 

Emerytów Rencistów i Osób 
Niepełnosprawnych Lębork, emerytka

Witold
NAMYŚLAK

Okręg

Okręg

1

2

Kandydaci do Rady Miejskiej w Lęborku

Lębork ulice: 3 Maja, Akacjowa, Architektów, Artylerzystów, Batalionu Zośka, Be-
niowskiego, Błękitna, Brzozowa, Chłopska, Chojnicka, Cisowa, Dębowa, Drzymały, 
Dywizjonu 303, gen. Stanisława Sosabowskiego, Generała Stanisława Maczka, 
Gliniana, Górników, Gryfa Pomorskiego, Harcerzy, Henryka Arctowskiego, Hutnicza, 
Ignacego Domeyki, Inżynierów, Jerzego Kukuczki, Jesionowa, Jodłowa, Kanało-
wa, Kasztanowa, Kilińskiego, Klonowa, Kolejarzy, Komuny Paryskiej, ks. Szczepana 
Gracza, Kujawska, Legionów Polskich, Lotników, Lubelska, Łowicka, Majora Henryka 
Sucharskiego, Małopolska, Matejki, Mazowiecka, Mazurska, Mireckiego, Modrze-
wiowa, Myśliwska, Okrzei, Orląt Lwowskich, Piotra Wysockiego, Plac Młodzieży, 
Emilii Plater, Podchorążych, Podhalańska, Pomorska, Powstania Styczniowego, 
Powstańców Warszawy, Pułkownika Stanisława Dąbka, Robotnicza, Rzemieślnicza, 
Sandomierska, Saperów, Słoneczna, Słowackiego, Spółdzielcza, Strzelców Podha-
lańskich, Sudecka, Szarych Szeregów, Śląska, Tatrzańska, Techników, Topolowa, 
Romualda Traugutta, Wielkopolska, Wierzbowa, Wojska Polskiego, Wróblewskie-
go, Zawiszy Czarnego, Zielona

Lębork ulice: 1 Maja, Aleja Wolności (numery parzyste od nr 2 do nr 48), Armii 
Krajowej (nr 20, 22 i od numeru 24), Edwarda Bieszki, Bohaterów Westerplatte, 
Czołgistów, Bartosza Głowackiego, Jagiellońska, Kazimierza Wielkiego, Kellera, 
Kossaka, Krótka, Kwiatowa, Łączna, Malczewskiego, Michała Mostnika, Mieczy-
sława Stryjewskiego, Nadmorska, Opolska, Orlińskiego, Pilotów, Pionierów, Plac 
Kopernika, Plac Piastowski, Poznańska, Bolesława Prusa, Rodła, Skarżyńskiego, 
Weterynaryjna, Witkacego, Władysława Łokietka, Wrocławska, Zofi i Witkowskiej, 
Ceramiczna, Portowa, Olsztyńska
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1

Tomasz SOPYŁŁO
mgr politologii, manager w prywatnym 

przedsiębiorstwie, samorządowiec, radny 
miejski 2018-24

6

Elżbieta BONIASZCZUK
mgr fi zjoterapii, spec. się w fi zjoterapii 

pediatrycznej, od 20 lat wspiera 
w rozwoju małe dzieci

6

Rafał CZAJKA
magister zarządzania, studia podyplomowe 

z zakresu BHP, pracownik ochrony

2

Jan PASKO-PORYS
były Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta 
Lęborka i Radny Młodzieżowego Sejmiku Woj. 

Pomorskiego, student I roku kierunku lekarskiego

2

Małgorzata BIELA
architektka, urbanistka, miłośniczka 
historii i witraży, przewodnik PTTK

7

Marlena PEPŁOWSKA
mgr inż. mechaniki i budowy maszyn, 

wicedyrektor w lęborskim „mechaniku” 

7

Małgorzata BARAŃSKA
nauczyciel, wychowawca, trener koszykówki, 

manager sport, pasje - ruch i książki

3

Ewa FORMELA
mgr pedagogiki, nauczyciel, oligofrenope-
dagog, terapeuta zajęciowy w Warsztatach 

Terapii Zajęciowej

3

Ireneusz  KRAWIEC
popularyzator turystyki i krajoznawstwa, do-

świadczony organizator imprez krajoznawczych

4

Katarzyna NOWAK
magister pedagogiki w zakresie pedagogiki 

społecznej, zastępca Dyrektora MOPS w Lęborku

4

Piotr SZYBISTY
mgr inżynier, nauczyciel, dyrektor, związkowiec, 

prywatnie pszczelarz, ogrodnik, sadownik

5

Adrian FILIP
mgr zarządzania, Specjalista ds. Logistyki 

i Planowania Produkcji w  MPWiK Sp. z o. o., 
mąż i ojciec dwójki dzieci 

5

Kinga WOŹNIAK
kierowca autobusu ZKM, miłośnik zwierząt,  

właściciel czwórki wspaniałych czworonogów

Okręg

Okręg

3

1

Witold NAMYŚLAK
Burmistrz Miasta Lęborka, absolwent UG - fi nan-

se przedsiębiorstw, mgr ekonomii, były Poseł 
i Wicemarszałek Województwa Pomorskiego

4

LĘBORK W NASZYCH SERCACH

WYBORY 2024

Lębork ulice: 8 Maja, Aleja Niepodległości, Aleja Wolności (numery nieparzyste 
od nr 1 do nr 73), Armii Krajowej (od nr 1 do nr 19 i numery 21 i 23), Basztowa, Ba-
talionów Chłopskich, Cegielniana, Chopina, Curie-Skłodowskiej, Dąbrowskiego, 
Derdowskiego, Jana Długosza, Dygasińskiego, Franciszkańska, Gajowa, Gdańska, 
Generała Sikorskiego, Gierymskiego, Graniczna, Grodzieńska, Artura Grottgera, 
Handlowa, Jagodowa, Janusza Korczaka, Jeżynowa, Józefa Wybickiego, Juliana 
Węgrzynowicza, Kardynała Stefana Wyszyńskiego, Marcina Kasprzaka, Marii 
Konopnickiej, Korzenna, Leśna, Lipowa, Lwowska, Malinowa, Marcinkowskiego, 
Miętowa, Miodowa, Młynarska, Moniuszki, o. Lucjusza Chodukiewicza, Ogrodowa, 
Orzeszkowej, Ignacego Paderewskiego, Piękna, Plac Pokoju, Plac Spółdzielczy, 
Plac Świętego Jakuba, Plac Żwirki i Wigury, Polna, Poziomkowa, Przemysłowa, 
Przymurna, Przyzamcze, Pułaskiego, Mikołaja Reja, Różyckiego, Sienkiewicza, Sie-
roszewskiego, Piotra Skargi, Skoczylasa, Solna, Spokojna, Stanisława Mikołajczyka, 
Staromiejska, Staszica, Wita Stwosza, Jana Styki, Syrokomli, Targowa, Ludwika 
Waryńskiego, Wiejska, Wileńska, Wincentego Witosa, Wrzosowa, Wyczółkowskie-
go, Wyspiańskiego, Zwycięstwa, Chabrowa, Na Stoku

Lębork ulice: Abrahama, Aleksandra Majkowskiego, B. Czecha, Bohaterów Monte 
Cassino, Bolesława Krzywoustego, Ceynowy, Drętowo, Dworcowa, Genera-
ła Bema, Grudziądzka, Grunwaldzka, Henryka Łasaka, Jana Pawła II, Kartuska, 
Kaszubska, Kolonia, H. Konopackiej, Kościuszki, J. Kusocińskiego, Małoszycka, 
H. Marusarzówny, Mieszka I, Mściwoja II, Zofi i Nałkowskiej, Obrońców Wybrzeża, 
Olimpijczyków, Osiedle Leśne, Piecewo, Polskich Marynarzy, Roszarnicza, rtm. 
Witolda Pileckiego, Słupska, Sportowa, Leopolda Staffa, F. Stamma, Tczewska, 
L. Teligi, Toruńska, Juliana Tuwima, Warszawska, Wicka Rogali, Władysława IV, 
Zwarowska, Żeromskiego

Sfi nansowano ze środków KKW i Koalicja Obywatelska
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1

Alicja ZAJĄCZKOWSKA

Tomasz LASKOWICZ

Starosta Lęborski, inżynier, nauczyciel, 
Wiceburmistrz Lęborka 2008 - 2015, 

dyrektor „budowlanki” 1995-2008

mgr ekonomii i inż. budownictwa, doktorant UG, 
ekspert morskiej energetyki wiatrowej, 

komandor Łebskiego Klubu Żeglarskiego

11

Piotr ZIĘĆ
mgr inż. budownictwa, przedsiębiorca, 

czynny uczestnik wielu procesów inwesty-
cyjnych infrastruktury Powiatu Lęborskiego

2

Jarosław FESZAK
Dr.n.med., specjalista chirurgii ogólnej 

i onkologicznej, specjalista gastroenterolog, 
bariatrysta

2

Janina MADEJOWSKA
Emerytowany nauczyciel, wieloletnia 

dyrektor szkoły w Łebie i Wicku

12

Piotr POBŁOCKI
przedsiębiorca, prezes Klubu Karate 

Shotokan w Lęborku, pedagog, wychowaw-
ca, samorządowiec, radny powiatowy

3

Piotr MUSIANOWICZ
mgr administracji publicznej, manager 

w dużym przedsiębiorstwie produkcyjnym, 
pasjonat historii Lęborka

6

Renata ROMANKO
pedagog, menedżer w oświacie, rozwija 
współpracę polsko - ukraińską, wspiera 
artystyczny rozwój dzieci i młodzieży

7

Artur ROMANOWSKI
przedsiębiorca, prowadzi fi rmę z branży IT, 

wolontariusz

8

Elżbieta SOPYŁŁO
Emerytowany przedsiębiorca, 

miłośniczka psów

3

Andrzej BLADOSZEWSKI
mgr matematyki, wieloletni dyrektor SP w Wicku, 

radny powiatowy 1999-2006, Wicestarosta Lęborski 
1999 - 2002

4

Mariola MAŁECKA
nowatorka edukacyjna, wolontariuszka 

WWF Polska, wieloletnia dyrektorka szkoły 

44

Justyna SITKOWSKA
specjalista ds. administracyjno-biurowych 
w kancelarii prawnej, mieszkanka Wicka 

od urodzenia

5

Elżbieta GODDERIS
mgr inż.towaroznawstwa, samorządowiec, 

wicestarosta 2015-2019, prezes Lęborskiego 
UTW, aktywna działaczka w III sektorze

9

Henryk DĄBROWSKI
były dowódca 19 Batalionu Saperów Ziemi 
Lęborskiej, przedsiębiorca, President Klubu 

Motocyklowego „MOTOLEGION Lębork”

10

Joanna 
SAWIŃSKA-MAJER
magister farmacji, nauczyciel chemii, 

w 2014-2019 dyrektor ZSO nr 2 w Lęborku

5

Ewa HORANIN
wykształcenie wyższe administracyjne, 

Prezes LOT „ Łeba - Błękitna Kraina”, 
mieszkanka Łeby od urodzenia

Okręg

Okręg

Lębork

2 Łeba, Wicko

Kandydaci do Rady Powiatu Lęborskiego 

Sfi nansowano ze środków KKW i Koalicja Obywatelska



1

Piotr MĄDRZAK
magister geografi i, inżynier leśnictwa,  

Nadleśniczy Nadleśnictwa Lębork 

Andrzej LUBIŃSKI
inż. gospodarki przestrzennej, inspektor w Wydziale 

Budownictwa,  były radny i sołtys w gminie NWL,  
mieszkaniec Gminy Wicko, społecznik 

2

Dariusz WIĘCKOWSKI
Lekarz rodzinny z Nowej Wsi Lęborskiej, 

radny powiatowy 2010-14, pasjonat podróży 

Maria ŚWIĘCKA
emerytowany przedsiębiorca, ekolożka, 

od 40 lat mieszkanka gminy Wicko

3

Joanna BIELSKA
magister edukacji wczesnoszkolnej 
i przedszkolnej, oligofrenopedagog 

i terapeuta pedagogiczny

6

Lucyna SZIMIKOWSKA
25 lat prowadziła działalność gospodarczą, 

obecnie emerytka, mieszkanka Mostów

7

Jerzy KLEINA
Kierowca autobusu ZKM, 

pasjonat motoryzacji

8

Krzysztof DECYK
Fizjoterapeuta, chiropraktyk ,samorządo-

wiec 2010-2018, przedsiębiorca

4

Zenon GAWRYŁO
emeryt wojskowy, sołtys Redkowic, wicepre-

zes Stowarzyszenia Emerytów Rencistów 
i Osób Niepełnosprawnych Lębork

5

Agnieszka KIELAS
mgr pedagogiki i nauczyciel dyplomowany, 
dyrektor Gminnego Żłobka i Przedszkola 

w Potęgowie, wolontariuszka WOŚP

Okręg Cewice, Nowa Wieś Lęborska3

Okręg 6 Okręg 8

2

Kandydatka do 
Sejmiku Województwa Pomorskiego

Iwona
MIELEWCZYK

Pozycja

POMORSKIE W NASZYCH SERCACH

Kandydaci do Rady Gminy Wicko

Sfi nansowano ze środków KKW i Koalicja Obywatelska
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Burmistrz u Seniorów
W Lęborku  odbyło się ostatnie posiedzenie 
Gminnej Rady Seniorów w ramach obecnej 
kadencji. Rada, licząca 11 osób zakończy 
swoją działalność wraz z końcem kaden-
cji Rady Miejskiej w Lęborku. Głównym 
punktem obrad było podjęcie przez Radę 
uchwały w sprawie przystąpienia do inicja-
tywy „Pomorskie Rady Seniorów 2024” oraz 
organizacji Lęborskich Dni Seniora 2024. 
Uchwała ta jest kluczowa dla aplikowania 
gminy do Urzędu Marszałkowskiego Wo-
jewództwa Pomorskiego o wsparcie finan-
sowe na rzecz seniorów. W posiedzeniu 
uczestniczył również Burmistrz Miasta, Wi-
told Namyślak, który serdecznie podzięko-
wał członkom Rady za ich pracę w II kaden-
cji. Podczas spotkania burmistrz wręczył 
członkom Rady Seniorów podziękowania 
oraz upominki. Rada wyraziła zadowolenie 
z dotychczasowej współpracy z władzami 
miasta. fot. www.lebork.pl 

Ż Y C Z E N I A



12 Marzec 2024www.przegladonline.plWYDARZENIA

 I LĘBORK

Międzynarodowa  
wymiana uczniów 

Społeczne Liceum Ogólnokształcące w Lęborku gościło 20 
uczniów z Hiszpanii (Mungia/Bilbao) oraz 6 uczniów z Portugalii 
(Azory, Terceira, Angra do Heroismo). Wizyta odbyła się w ramach 
dwóch programów: polsko-hiszpańskiej wymiany młodzieży oraz 
projektu Erasmus+. Młodzież rozpoczęła swoje spotkanie od wi-
zyty w Urzędzie Miejskim w Lęborku, gdzie mieli okazję poroz-
mawiać  z Burmistrzem Witoldem Namyślakiem. Po spotkaniu z 
burmistrzem wszyscy udali się na Wieżę Ciśnień, gdzie obejrzeli 
film o historii Lęborka w języku angielskim, a następnie ucznio-
wie odkrywali Lębork podczas gry miejskiej w międzynarodowych 
grupach.

Swoich partnerów pro-
jektowych SLO zaprosiło 
również na wycieczkę 
do Gdańska i Sopotu. W 
Gdańsku uczestnicy wy-
miany zwiedzili również 
2. edukacyjne targi karie-
ry „EDU OFFSHORE WIND 

2024”,  jedyne w skali 
kraju wydarzenie, które 
przybliża rynek pracy w 
zielonej energetyce w 
Polsce. Uczniowie mieli 
możliwość porozmawiać 
z wystawcami  z innowa-
cyjnej branży zielonej 

energetyki. W kolejnych 
dniach młodzież integro-
wała się podczas wspól-
nego pieczenia pizzy w 
piekarni Państwa Płotka 
w Łebie, na kręglach oraz 
podczas „Dni Otwartych” 
w SLO.

 I CEWICE

Strażackie zawody
W hali sportowej Ze-
społu Szkół w Cewicach 
zorganizowane zostały  
Halowe Młodzieżowe Za-
wody Sportowo-Pożarni-
cze powiatu lęborskiego.  
W zawodach rywalizo-
wało 27 drużyn pożar-
niczych. Wśród nich  
dominowały zespoły ko-
biece. 
Łącznie na starcie sta-
nęło 135 zawodników z 
jednostek OSP w Cewi-
cach, Łebuni, Nowej Wsi 
Lęborskiej, Łebienia, Po-
gorszewa, Redkowic oraz 
z Wicka i Łebieńca.
Zgodnie z regulaminem 
zawodów tego typu ry-
walizacja odbywająca 
się w hali, jest formą in-
tensywnego szkolenia 
pożarniczego członków 
młodzieżowych drużyn 
pożarniczych. Służą do-
skonaleniu umiejętności 
posługiwania się sprzę-
tem pożarniczym, oce-

nie stanu wyszkolenia 
członków MDP, popula-
ryzowaniu wśród spo-
łeczeństwa zagadnień 
ochrony przeciwpożaro-

wej, a także upowszech-
nianiu i promocji sportu 
wśród dzieci i młodzie-
ży. Elementem dodat-
kowym, wspierającym 

mobilizację do stałego 
podnoszenia poziomu 
umiejętności jest wyło-
nienie najlepszych dru-
żyn i kwalifikacja do star-

tu w zawodach wyższego 
szczebla.
Turniej w kategorii chłop-
ców wygrała Młodzieżo-
wa Drużyna Pożarnicza 

OSP Cewice, zaś wśród 
dziewcząt najlepsza była 
Młodzieżowa Drużyna 
Pożarnicza OSP Redko-
wice.

fot. www.lebork.pl 

fot. www.lebork.pl 
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Ż Y C Z E N I A

 I LĘBORK

Raport  
Komitetu

W Klubie Osiedlowym BAZA obradował po-
wołany przez burmistrza Lęborka Komitet 
Rewitalizacji. Celem spotkania było zaopi-
niowanie Raportu z realizacji Gminnego 
Programu Rewitalizacji dla obszaru Lębork 
Nowy Świat według stanu na 30 czerwca 
2023 r. Raport przedstawił uczestnikom 
otwartego spotkania sekretarz Lęborka 
Marian Kurzydło. W ramach działań infra-
strukturalnych od 2019 roku zrealizowano 
za kwotę prawie 24 mln złotych z 50% do-
finansowaniem Z UE i budżetu państwa 17 
dużych przedsięwzięć w ramach których 
m.in. wybudowano Klub Osiedlowy BAZA 
przy ul. Łokietka, tereny rekreacyjne przy 
ul. Kazimierza Wielkiego, Placu Piastow-
skim i Malczewskiego, wyremontowano 
28 budynków, zmodernizowano podwór-
ka oraz wyremontowano lub wybudowano 
nowe ulice, chodniki czy ścieżki dla rowe-
rów. W ramach działań społecznych na re-
witalizowanym terenie działa Punkt Wspar-
cia Rodzin, Placówka Wsparcia Dziennego 
„Otwarte Drzwi” oraz Ośrodek Pracy z Mło-
dymi „Nasze miejsce”. 

 I LĘBORK

Nowy Łącznik S6 

W sali audiowizualnej ZSMI w Lęborku odbyło się spotkanie do-
tyczące współpracy samorządu regionalnego z samorządem 
lokalnym na przestrzeni minionych lat i prezentacji pakt-u dla 
ziemi lęborskiej.   Podczas spotkania marszałek województwa 
pomorskiego Mieczysław Struk oraz burmistrz Lęborka Witold 
Namyślak podpisali porozumienie o współpracy w realizacji in-
westycji drogowej, będącej bezpośrednim połączeniem pomię-
dzy węzłem drogowym S-6 Lębork-Wschód a ul. Gdańską w Lę-
borku.

Nowy odcinek, o długo-
ści ok. 680 m, jest bar-
dzo trudny technicznie. 
Do wybudowania są 

dwa obiekty mostowe, 
jeden nad rzeką Łebą, a 
drugi nad linią kolejową 
Gdańsk – Szczecin oraz 

rondo. 
Równolegle powstanie 
droga rowerowa, drogi 
dojazdowe, skrzyżowa-

nie z ulicą Młynarską, 
chodniki oraz oświetle-
nie.
Całkowity koszt planowa-
nych prac to ok. 43 mln 
zł. 34,3 mln zł to środki 
z Rządowego Funduszu 
polski ład – Program In-
westycji Strategicznych, 
pomoc finansowa ze 
środków samorządu wo-
jewództwa pomorskie-
go to 4 mln zł a ponad  
4,5 mln zł stanowić bę-
dzie wkład własny Lębor-
ka. 

fot. UM Lębork 

Z okazji zbliżających się 
Świąt Wielkanocnych 

życzymy Państwu 
wszystkiego co najlepsze, 

rodzinnej atmosfery, szczęścia osobistego, 
pogody ducha, smacznego święconego jajka

oraz suto zastawionych stołów.

               
Wydawca Gazety Bezpłatnej

  Przegląd kartuski 
Justyna i Dariusz Puzdrowscy
wraz z zespołem redakcyjnym

www.przegladonline.pl
Wielkanoc, 2024r.
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Ż Y C Z E N I A

 I LĘBORK

Wsparcie od miasta
Władze miasta Lęborka 
podjęły decyzję o prze-
kazaniu dodatkowych 
środków finansowych na 
zakup nowej aparatury 
medycznej. Środki zo-
staną przeznaczone na 
dofinansowanie zakupu 
aparatury medycznej z 
przeznaczeniem do dia-
gnostyki obrazowej reali-
zowanej w opiece stacjo-
narnej i ambulatoryjnej 

w celu poprawy jakości 
opieki i bezpieczeństwa 
pacjentów (aparat USG). 
Celem tej inwestycji jest 
zapewnienie odpowied-
nich warunków dla udzie-
lania świadczeń zdrowot-
nych wykonywanych w 
lęborskim szpitalu. Prze-
kazane przez Miasto środ-
ki trafią na konto Szpitala 
Publicznego Samodziel-
nego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej (SPS 
ZOZ). Zgodnie z podpi-
saną umową, wykorzy-
stanie środków na zakup 
aparatury musi nastąpić 
do końca bieżącego roku. 
Koszt nowoczesnego 
ultrasonografu, jednego z 
priorytetowych sprzętów, 
szacowany jest na kwotę 
prawie 300 tysięcy zło-
tych. Różnica zostanie po-
kryta z budżetu SPS ZOZ.

 I LĘBORK

Nowa ścieżka rowerowa
Na Osiedlu Sportowa 
przy kościele i w rejonie 
Szkoły Podstawowej nr 5 
buduje się droga dla pie-
szych i rowerzystów.   W 
ramach inwestycji przy 
lesie powstaje 170 me-
trowy odcinek chodnika 
wzdłuż ulicy Teligi od ul. 
Kusocińskiego do kościo-
ła. Wzdłuż lasu przy ko-
ściele w kierunku szkoły 
wybudowanych zosta-
nie z kolei 310 metrów 
drogi pieszo-rowerowej 
zakończonej wyniesio-

nym bezpiecznym skrzy-
żowaniem. Dalej droga 
dla pieszych i rowerów 
powstanie na odcinku 
160 metrów ulicy Wła-
dysława IV do ronda z 
Mieszka I. Nowy chod-
nik i ciąg pieszo-rowero-
wego znacznie poprawi 
komfort ruchu pieszego i 
rowerowego w tej części 
miasta. Trasę tam poko-
nuje dziennie setki osób 
idąc do szkół, przedszkoli 
czy marketów. Niedawno 
na odcinku drogi pomię-

dzy kościołem a szkołą 
wymieniono wszystkie 
słupy oświetleniowe na 
nowoczesne ledowe. Do 
tej pory udało się wy-
konać większość prac 
ziemnych, do końca prac 
pozostało wylanie asfal-
towej nawierzchni.  Koszt 
prac wyniesie 753.586 
złotych i 26 groszy z cze-
go 317.085 złotych po-
krytych zostanie z dotacji 
z Rządowego Funduszu 
Dróg (42% wartości inwe-
stycji).

 I LĘBORK

Budżet  
Obywatelski 

Trwa proces składania wniosków do kolejnej edycji Budżetu 
Obywatelskiego w Lęborku. Na realizację społecznych inicjatyw 
do dyspozycji jest suma 500 tysięcy złotych. Mieszkańcy, którzy 
chcą zgłosić swoje pomysły, mogą to zrobić na kilka sposobów. 
Po pierwsze, istnieje możliwość elektronicznego złożenia wnio-
sków poprzez stronę internetową:  lebork.budzet-obywatelski.
org. Alternatywnie można to zrobić osobiście w Kancelarii Ogólnej 
Urzędu Miejskiego w Lęborku lub drogą listowną na adres: Urząd 
Miejski w Lęborku, 84-300 Lębork, ul. Armii Krajowej 14. Propozy-
cje można zgłaszać w trzech kategoriach: Projekt – zadanie niein-
westycyjne (do 10.000 zł), Mały projekt – zadanie inwestycyjne (do 
40.000 zł), Duży projekt – zadanie inwestycyjne (do 200.000 zł).

 I LĘBORK

Medal św. Jakuba
Wyjątkowa nagroda za przebiegnięcie XXII  Ulicznego Biegu Św. 
Jakuba Apostoła! Z jednej strony medalu widnieje  lokomotywka, 
dworzec kolejowy i herb Lęborka, a z drugiej - sylwetka św. Jakuba 
Apostoła. Otrzyma go na mecie każdy uczestnik, którzy przebie-
gnie liczącą 10 kilometrów trasę. Najważniejsza impreza sportowa 
Lęborka, każdego roku przyciąga setki biegaczy i kibiców nie tylko 
z Polski ale i z zagranicy. Dla biegaczy przygotowano trasę liczącą 
10 km, przebiegającą przez zabytkową ulicę Staromiejską. 20 lipca 
2024r. zapraszamy wszystkich biegaczy do Lęborka do udziału w 
XXII Biegu Ulicznym św. Jakuba

 I LĘBORK

„Lębork - moje miasto” 
W Szkole Podstawowej nr 3 w Lęborku odbył się I Miejski Konkurs 
Wiedzy „Lębork - moje miasto” przeznaczony dla uczniów klas 
trzecich szkół podstawowych. Konkurs Honorowym Patronatem 
objął burmistrz Lęborka Witold Namyślak. Swoją wiedzę o Lębor-
ku w konkursie sprawdzili uczniowie ze szkół podstawowych nr 3, 
7 i 8   wyłonieni w drodze szkolnych eliminacji. 

Nagrodzeni uczniowie 
otrzymali voucher do 
sklepu „Empik”, słodycze 
oraz gadżety ufundowa-
ne przez Urząd Miejski  
w Lęborku:
Wyniki: I miejsce - Dawid 
Mudlaff - SP8, II miejsce 
- Maria Krefta - SP7, III 
miejsce - Jan Jankowski - 
SP8.

Nagrody uczestnikom w 
obecności dyrektor szkoły 
Marioli Małeckiej wręczyli 
burmistrz Witold Namy-
ślak i zastępca burmistrza 
Teresa Ossowska - Szara. 
Organizatorzy dziękują 
nauczycielom przygoto-
wującym uczniów do kon-
kursu: Magdalenie Sikora 
i Beacie Namenanik (SP8), 

Marzenie Lange (SP7), 
oraz Barbarze Król i Jolan-
cie Futoma (SP3). 
Konkurs I Miejski Konkurs 
Wiedzy „Lębork - moje 
miasto” przygotowały 
nauczycielki ze Szkoły  
Podstawowej nr 3 w 
Lęborku Agnieszka 
Okuszko-Pokojska i Joan-
na Makurat.

BUK
DĄB
BRZOZA
SOSNA
OBRZYNY TARTACZNE

Drewno kominkowo-opałowe 

 TRANSPORT  GRATIS !
Tel. 602-697-648

Wesołych Świąt
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